
Protokół Nr 33 

z posiedzenia Komisji Gospodarczo-Finansowej z dnia 20 maja 2013 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Gospodarczo-Finansowej obecni zgodnie 

z załączoną listą obecności, W- Ce Wójt Gminy Pabianice R. Figiel. 

Komisja odbyła się na wniosek Przewodniczącego Rady Gminy tuż po odbytych obradach sesji.  

Komisja w temacie transportu zbiorowego na terenie gminny Pabianice.  

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej M. Gryska. 

Przewodniczący otworzył posiedzenie Komisji i nawiązał do posiedzenia Komisji Gospodarczo-

Finansowej  z dnia 26 kwietnia 2013 r., na której jednym z tematów był transport zbiorowy. 

Rozważano utworzenie nowej linii busowej na trasie Pabianice –Łódź przez Petrykozy, Górkę 

Pabianicką, Gorzew i Łaskowice, której chęć stworzenia i obsługi zgłosił przedsiębiorca 

obsługujący trasę tramwaju podmiejskiego; Pabianice –Porszewice -Konstantynów.  

W-ce Wójt Gminy poinformował, że przeprowadził rozmowę z przedsiębiorcą obsługującą trasę 

tramwaju podmiejskiego, który zainteresowany jest obsługą nowej linii busowej na trasie 

Pabianice –Łódź przez Petrykozy, Górkę Pabianicką, Gorzew i Łaskowice.  

Rozważono prowadzenie 26 kursów  w ciągu jednego dnia, długość całej  trasy to  21 km. z czego 

9 km. po terenie gminy. Wykonywano by 234 km. dziennie, obsługa trasy tylko w dni robocze. 

W skali miesiąca to 4914 km. 

Jeżeli do końca czerwca zostałaby podjęta decyzja o uruchomieniu tej linii, to od września 

1 września br. mogłaby już ruszyć.  

Komisja Gospodarczo-Finansowa jednogłośnie udzieliła Wójtowi Gminy poparcia do 

prowadzenia rozmów z przewoźnikiem w celu uruchomienia nowej linii busowej na trasie 

Pabianice – dworzec przez Petrykozy, Górka Pabianicka, Gorzew do Łodzi ul. Kusocińskiego.  

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył: 

 Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej  

Marek Gryska 

Protokołowała: Urszula Czerwonka  


